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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Rewizyjna 
 

 

Protokół nr 1 
 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 

1 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 25 czerwca 2024 roku w Urzędzie Miejskim  

w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:45 tego 

samego dnia. 
 
 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

 

1. Wojciech Krzyżanowski 

2. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

3. Urszula Kiraga 

4. Dominik Zawada  
 

oraz 
 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 
 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 

 

Spotkanie rozpoczął Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Wojciech Krzyżanowski.  

Przewodniczący odczytał planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 
 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji. 

 
 

1. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do 
wniosku. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Wojciech Krzyżanowski przekazał zebranym, że podczas 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 24.06.2024 r. Pani Skarbnik omówiła wniosek  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska oraz odpowiedziała na 

zadane pytania.  

Komisja zapoznała się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Załącznik nr 3 Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska z tytułu wykonania budżetu gminy Kuźnia Raciborska za 2023 rok oraz opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 
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2. Opinia do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2023 rok. 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. Przekazała również zebranym, że 

wpłynęła pozytywna opinia z Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta Kuźnia Raciborska sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Krzyżanowski zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem, 

gdzie można ograniczyć wydatki gminy. Pani Skarbnik przekazała, że trzeba zaczekać na plan 

budżetu i wtedy będzie można podjąć rozmowy o cięciu wydatków. 

Po omówieniu projektu uchwały Przewodniczący Komisji wniósł niżej wymienione uwagi do 

projektu uchwały: 

Uwaga I: 
Dot. Znacznego wzrostu zadłużenia Gminy w roku 2023 ze względu na realny wpływ przy 

podejmowaniu decyzji oraz planowaniu przyszłych inwestycji. 

Uwaga II: 
Dot. Bieżącej kondycji finansowej oraz postępu prac dotyczących SIM w Gminie Kuźnia Raciborska 

ze względu na możliwość dodatkowego obciążenia budżetu gminy. 
 

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono.  
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 

Załącznik nr 4 Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

3. Wyjaśnienie wzrostu zadłużenia gminy w 2023 roku. 
Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta wyjaśniła członkom Komisji wzrost zadłużenia gminy w 2023 

roku oraz przekazała, że w załączonej do protokołu tabeli zostały przedstawione następujące 

pozycje: 

- zadłużenia z lat poprzednich, 

- kredyt zaciągnięty w 2023 roku w wysokości 4.400.00,00 zł na występujący deficyt, 

- pożyczka z 2023 roku na kwotę 3.119.319,00 zł na kanalizację w Budziskach. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że powyższe pozycje dają kwotę zadłużenia, która wynika z Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Wojciech Krzyżanowski zwrócił się z pytaniem do Pani 

Skarbnik, czy jest ustalony maksymalny wskaźnik zadłużenia. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wskaźnik maksymalnego zadłużenia jest indywidualnie liczony dla 

każdej gminy. Dla Gminy Kuźnia Raciborska wskaźnik ten został określony w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

Załącznik nr 5 Tabela z zestawieniem kwoty długu na koniec 2023 roku.  
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4. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących członkowie Komisji zapoznali się z planem pracy Komisji Rewizyjnej na 

2024 rok. Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do obecnego planu pracy. 
 

Następnie został poruszony przez Komisję temat rezerwy ogólnej. Pani Anna Szostak – Skarbnik 

Miasta zaznaczyła, że rezerwa ogólna zgodnie z przepisami musi być zabezpieczona i jest 

przeznaczona na wydatki nieprzewidziane i nieplanowane w projekcie budżetu. Burmistrz Miasta 

może środki z rezerwy przeznaczyć na nieplanowane w budżecie zadania bez zwoływania sesji 

Rady Miejskiej.  
 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Komisja przystąpiła do odczytania protokołu z posiedzenia bieżącej Komisji Rewizyjnej. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół nr 1 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 25.06.2024 r. – został przyjęty. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za 

udział i zamknął 1 posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 
 
 

      Przewodniczący  
     Komisji Rewizyjnej 

      Wojciech Krzyżanowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


	z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
	1 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 25 czerwca 2024 roku w Urzędzie Miejskim  w Kuźni Raciborskiej.
	Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:45 tego samego dnia.
	W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej.
	Spotkanie rozpoczął Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Wojciech Krzyżanowski.
	Przewodniczący odczytał planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag.
	Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji.
	W sprawach bieżących członkowie Komisji zapoznali się z planem pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do obecnego planu pracy.


